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Betreft: Schriftelijke vragen over afsluitingen voor vrachtverkeer  

 

Geachte college, 

 

Afgelopen week namen wij als fractie van VVD Drechterland, via een raadsbrief, kennis van de intentie 

van het college om geen vrachtverkeer meer toe te staan over de spoorwegovergang op Nieuweweg in 

Hoogkarspel en over de spoorwegovergang op de Dr. Wijtemalaan in Westwoud. 

 

Een opmerkelijke stap. Omdat bij 4.4 en 4.6 in het ambitiedocument van het college staat dat er eerst 

tellingen komen, bewoners gepeild worden, een variantenstudie komt en eind 2019 een voorstel naar de 

raad komt.  

 

Wij als fractie zitten daarom vol met vragen.  

 

-Is het niet handiger om eerst nog even te wachten op de  resultaten van die studie?  

-Is dit voorstel al definitief? Of is er nog een weg terug en zo ja op welk moment (bij welke 

omstandigheden)  

-Op welk moment is de raad aan zet over dit besluit?  
 
En naar aanleiding van de diverse artikelen en reacties in het Noord-Hollands Dagblad willen we ook de 
volgende vragen stellen; 
 
-Is er afstemming geweest met de buur gemeentes zoals Stede Broec, Hoorn en eventueel Medemblik? 
-Is er al overleg geweest met bewoners over het instellen van specifiek deze maatregelen? 
-Is er overleg geweest met ondernemers en brancheorganisaties over het instellen van deze maatregel? 
 
Wij wachten de reactie af. 

 

VVD Fractie Drechterland  

 

Niels Vertelman 

 

 

 

 

 


